

## AMENDMENT FORM

### Suggestion for amendment of Article : 1

**By Ms / Mr :** Representatives of the Assembly of the Republic - Portugal

**Members** Alberto Costa, Maria Eduarda Azevedo

**Alternates** Guilherme d'Oliveira Martins, António Nazaré Pereira

**Status :**

---

### Article 1

#### European Union

- 1. The European Union is formed by the peoples and the States of Europe, which are committed to promoting peace, security and economic and social progress, exercising the necessary competences in common or in coordination for this purpose.**
- 2. The Union shall observe the principle of equality between Member States while bringing decisions closer to its citizens and respecting national, constitutional, linguistic, cultural, religious and regional diversity.**
- 3. The Union shall be open to all European States whose peoples share the same principles, respect them and are committed to promoting them together.**

## **FICHE AMENDEMENT**

### **Proposition d'amendement à l'Article : 1**

**Déposée par Madame ou Monsieur :** Représentants de l'Assemblée de la République - Portugal

- **Membres** Alberto Costa, Maria Eduarda Azevedo

- **Suppléant** Guilherme d'Oliveira Martins, António Nazaré Pereira

**Qualité :**

---

Article Premier

**Union européenne**

- 1. L'Union européenne est composée des peuples et des États européens qui se proposent de promouvoir la paix, la sécurité et le progrès économique et social, et d'exercer en commun ou en coordination les pouvoirs nécessaires pour atteindre ce but.**
- 2. L'Union se base sur le principe de l'égalité entre les États, garantit la plus grande proximité possible des décisions par rapport aux citoyens et respecte la diversité nationale, constitutionnelle, linguistique, culturelle, religieuse et régionale.**
- 3. L'Union est ouverte à tous les Etats européens dont les peuples partagent les mêmes principes, qui les respectent, et qui s'engagent à les promouvoir en commun.**